

Date: June 15, 2025

التاريخ: 15 يونيو 2025

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين

Subject: Agility Global's subsidiary signs a credit facility

الموضوع: تابعة لشركة أجيليتي جلويل توقع عقد تسهيلات ائتمانية

Agility Global PLC would like to announce that one of its subsidiaries, Tristar, has signed a new credit facility with a number of regional and international banks for an amount of \$ 255 million. The term of the facility is 18 months with an extension option. In addition, it is anticipated that Tristar will upsize this amount up to an additional \$60 million within 3 months.

تفيد شركة أجيليتي جلوبال بي ال سي أن إحدى شركاتها التابعة، شركة ترايستار قد وقعت اتفاقية تسهيلات ائتمانية جديدة مع عدد من البنوك الإقليمية والدولية بقيمة 255 مليون دولار أمريكي. تبلغ مدة التسهيلات 18 شهرًا مع خيار للتمديد.

ومن المتوقع أن تقوم ترايستار بزيادة هذا المبلغ بقيمة إضافية تصل إلى 60 مليون دولار أمريكي خلال ثلاثة أشهر.

This amount will be required for refinancing and general corporate purposes.

وسيتم استخدام هذه التسهيلات لإعادة تمويل قروض قائمة ولأغراض الشركة العامة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير،،،

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Chairman



طارق عبد العزيز سلطان العيسى رئيس مجلس الادارة

AGILITY GLOBAL PLC